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Gjøvik 22.10.2024 
 
Kjetil Weyde 
Leder 

Hege Breang 
Sekretær 
 

 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste er godkjent 
Godkjenning av protokoll 

Protokoll fra 22.august er godkjent 
Saker til behandling 

52/24 Prestestilling i Engehaugen 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 19.09.2024 52/24 

 
 
 
Saksorientering 
 
I forbindelse med at det skal ansettes ny prest i Engehaugen menighet, blir det 
vakanse i prestestillingen. Som prost, Roger Brevik, informerte rådet om i e-post 
5.september har Solveig Tusvik sagt ja til vikariat som prest i 60% stilling fra oktober 
og ut året. 
 
Det er naturlig fra bispedømme-nivå å drøftes behov og muligheter for å endre 
stillinger som er i vakanse. Nå ønskes det å se på prestestillingen i sammenheng 
med andre stillinger i Gjøvik kirkekommune. 
 
Menighetsrådet involveres. Prosten og Lars Erlend Kielland, HR-sjef i Hamar 
bispedømme, deltar i møtet og legger frem saken til orientering og samtale. 
 
 
Drøftingssak 
 
Engehaugen menighetsråd drøfter saken. 
 
Møtebehandling 

Lars Erlend legger frem saken og formidler at bispedømmerådet er den ansvarlige 
ved ansettelser av prest og har med stillingsinstruksen å gjøre. Punkter i møtet: 

• Koordinering, samråd og se ting i en helhet er viktig i denne prosessen 
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• Rekrutteringsutfordringer for stillingen er helhetlig for alle sokn 
o En kapellanutlysninger er statistisk sett lettere å rekruttere til enn en 

sokneprest stilling, og har flere yngre søkere 
o Kapellan er en teamleder 

• Tid for å tenke nytt i Gjøvik, team  
o Ett team bestående av to personer, en kapellan og en sokneprest 
o Den som er i sokneprest-rollen, vil sitte i begge menighetsråd 
o En kapellan vil kunne bidra til friere ressursbruk 
o Ordningen forutsetter en høringsprosess for å kunne gjennomføres 

• Berørte i prosessen  
▪ Menighetsrådene Gjøvik og Engehaugen 
▪ Prestene   
▪ Fellesrådet 

o Hverken prest eller kapellan skal få mer å gjøre, men balansere oppdragene 
▪ Ved forhandling med prest/ kapellan vil ikke rådet bli involvert 

o Stillingsressursen vil ikke bli mindre for sokna 
o Det poengteres at løsningen ikke handler om økonomi for prostiet, men om å 

kunne rekruttere bredere 
o Biskopens forordning er ikke endret  

 
Det er ikke lett å rekruttere, det kan man se på de tidligere utlysningene i 
kirkekommunen. Kanskje blir det ikke mer enn 1 søker, men forhåpentligvis 2-4 
kvalifisert søkere. 
 
Det er viktig at rådet bearbeider tankene for hvordan «dette» skal se ut, og 
oppfordres til å få med det som skal/ bør være en del av soknet. 
 
Etter oppfordring fra bispedømmet er det prosten som lyser ut stillingen og 
koordinerer med menighetsrådet. Bispedømmerådets møter er 22.oktober og 
11.desember. Oktobermøtet er for tidlig å ta opp saken. Med det ser man også at 
stillingen ikke lyses ut før på nyåret, dermed vil det ikke være noen i stillingen før 
tidligst rundt påsketider. Vakansestyring er det uansett i en slik prosess. 
 
 
Notater fra menighetsrådsrepresentanter: 

• Hva med et samarbeid med Hunn sokn, som kanskje er mer «lik» Engehaugen? 
o Eventuelt et viktig argument å få med inn under høringen 

• Hva er utfordringene ved å gå for det foreslåtte forslaget? Hva skal vi formidle til 
menigheten. Folket lurer på om Engehaugen kirke skal legges ned. 

• Det skal være menighetsråd i begge sokn. Hvordan rådet skal se ut er opp til sokna å 
gi innspill til i høringen. Eks. 4 fra hvert råd. 

• Soknepresten må spille på lag med begge sokn 

• Sokneprest og kapellan må ha et team-arbeidet  
o Kapellan er sokneprestens vara 

• Presten oppleves å være soknets fjes  
o Rådet minnes om at trosopplæring og diakoni i Gjøvik også har flere ansikter 

for menigheten 

• Generelt å rekruttere yngre til menigheten og menighetsråd har vært en utfordring 

• Når muligheten for å endre stillinger kommer først når det er vakanse. Kan man 
kanskje i fremtiden se for seg å ha en sokneprest og to kapellaner i bymenighetene? 

• Under bispevisitasen ba biskopen menigheter og ansatte om å se de tre 
bymenighetene i sammenheng. Dette kan gå parallelt med hvilke aktiviteter for 
«fremtidens kirke» jobber frem og prest/ kapellansituasjon  
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• Dåp og vigsel lekkes til Gjøvik kirke. Det er både bevisste valg og noen som ikke har 
et forhold til Engehaugen kirke. Slik sett har Gjøvik og Engehaugen allerede et 
samarbeid. 

 
Høringsnotat vil kommer fra bispedømme. Neste menighetsrådsmøte er 24.oktober, 
rådet vurderer å starte møte kl.1800 hvis høringen foreligger. 
 
Vedtak  

Engehaugen menighetsråd har drøftet saken og notater er lagt under 
møtebehandlingen. 
 

 

 

53/24 Kirketjeners oppgaver 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 19.09.2024 53/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Kirkeverge, Line Langseth Bakkum, er invitert til møte for å gi rådet en generell 
informasjon om hva man kan forvente av kirketjener i kirka. Rådet ønsker videre å 
formidle sine behov og ser på kirketjener som en verdifull og viktig ressurs for 
menigheten. 
 
Det finnes en nyere instruks for kirketjeneres oppgaver ved gudstjenester som er 
utarbeidet i samarbeid mellom kirketjener og sokneprest som ligger i kirka. Utover det 
har kirketjener en stillingsbeskrivelse som går på tilrettelegging ute og inne: 
3.   Ansvarsområder 
3.1 Kirketjeneren fører tilsyn med og utfører vedlikehold av bygg, utstyr, inventar og uteområder. 
      Kirketjeneren foretar nødvendig renhold. 

▪ Herunder holder duker og andre kirketekstiler rene og i orden (leverer til vask/rens) 
▪ Sørger for at kirkesølv og annet utstyr er pusset og i orden 
▪ Etterser og styrer lydanlegg 
▪ Boner og lakker gulv 
▪ Etterfyller forbruksmateriell slik som lys, såpe, toalettpapir med mer 
▪ Skifter lyspærer ute og inne 
▪ Foretar snørydding, plenklipp, luking, soper og på annet vis holder uteområdet rent og 

pent rundt kirken og på kirkegården.  
 

Øvrige oppgaver 
Kirketjeneren er lokal brannvernleder for byggene. Kirkekommunen har egen hoved-
brannvernleder som er kirkevergen. Kirketjeneren har blant annet ansvar for: 

▪ Ettersyn av elektriske kontaktpunkt og ledninger 
▪ Sørger for at elektriske installasjoner er avskrudde etter bruk (tar ut støpsel til kaffetrakter 

og lignende)  
▪ Etterser nødlys 
▪ Fører kontrollskjemaer i brannvernpermen og El-perm x2 pr år.  
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▪ Holder orden i sikringsskap 
▪ Etterser brannvarslingsanlegg mm 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Engehaugen menighetsråd drøfter saken med kirkeverge, Line Langseth Bakkum. 
 
Møtebehandling 

Engehaugen kirke har kirketjener i 100% stilling. Kirkevergen er personalleder for 
fellesrådsansatte og tar imot innspill fra rådet i møtet. 
 
 
Vedtak  

Engehaugen menighetsråd ga innspill vedrørende kirketjenerfunksjonen i 
Engehaugen kirke til kirkeverge, Line Langseth Bakkum.  
 

 

54/24 Planlegging av avslutningsgudstjeneste 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 19.09.2024 54/24 

 
 
Saksorientering 
Menighetsråd vedtok i august at avskjed og avslutning for sokneprest, Jens Reidar 
Antonsen, skal foregå 22.september. Datoen er siste ordinære gudstjeneste med 
soknepresten. I dette møtet skal avslutningen planlegges. 
 
Saksbehandler har lagt ut oppslag på infotavlen (se vedlegg), denne kan endres utfra 
rådets ønsker og hva som kommer frem under saksbehandlingen. 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Engehaugen menighetsråd vedtar at avskjed og avslutning for sokneprest Jens 
Reidar Antonsen foregår 22.september med kirkekaffe/ markering/ oppmerksomhet 
etter gudstjenesten. 
 
Oppgaver: 
Ansvar: 
 
Møtebehandling 

Jens Reidar går ut under møtebehandlingen. Aud Berit bestiller halv panne med 
marsipankake hos Næss Bakeri under møtet, saksbehandler får bekreftelsen tilsendt 
på e-post og sender denne til Kjetil. Flere kommer med forslag til avskjedsgave. 
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Vedtak  

Engehaugen menighetsråd vedtar at avskjed og avslutning for sokneprest Jens 
Reidar Antonsen foregår 22.september med kirkekaffe etter gudstjenesten. 
 
Menighetsrådsleder, Kjetil Weyde: 

• henter marsipankake hos Næss Bakeri og Kafè på CC Gjøvik 21.september 

• sier noen ord under kirkekaffen 

 
Aud Berit Fjordheim: 

• kjøper gavekort hos Ticketmaster til kr 2 000,- 

• informerer vedtaket til Kari Kristoffersen som har kirkekaffe denne dagen 

 
 

 

 

55/24 Evaluering av Bygudstjeneste 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 19.09.2024 55/24 

 
 
 
Saksorientering 
Bygudstjenesten i Gjøvik ble gjennomført 18.august i sommerslagerteltet. 
 
Kostnadene for leie av telt og lyd ble kr 10 500,-  
Bymenighetene Gjøvik, Hunn og Engehaugen betalte dermed kr 3 500,- på hver. 
 
Det passer godt med en evaluering da det er på trappene å sette opp forslag til 
gudstjenesteplan for 2025  
 
Ønsker menighetsrådet å fortsette med tradisjonen, Bygudstjeneste. 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Engehaugen menighetsråd ønsker å fortsette/ ikke fortsette tradisjonen med 
Bygudstjeneste og setter opp dette i forslaget for gudstjenesteplan 2025 
 
Møtebehandling 

Bylivsdagene i Gjøvik er lagt ned og dermed blir det merarbeid for menighetene for å 
kunne gjennomføre Bygudstjeneste.  
 
Blir kirka mer synlig ved å ha gudstjenesten i teltet på Gjøvik gård? Det oppleves 
som at det er den vanlige kjernen som stiller om det er i kirkene eller i teltet.  
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I år ble organiseringen av kirkekaffen underkommunisert mellom arrangørene. 
Kaffe og kakesalg bør være ved teltinngangen. 
 
Presten på NTNU, Anne Anker Bolstad, er bedt med på konvent, som er en samling 
med alle prestene i prostiet, 13.november. Her skal det blant annet snakkes om 
samarbeidet som er, og fremtidens muligheter. 
 
Veterankorpset spilte i år. Hva med å ha med et av korene i nærmiljøet, eks. Vardal 
gospelkor, Gromt eller andre? Skal kulturutvalget oppfordres til å finne eller 
arrangere noe ekstra ved gudstjenesten? 
 
 
Vedtak  

Engehaugen menighetsråd vil fortsette tradisjonen med Bygudstjeneste og ønsker å 
sette opp dette i forslaget for gudstjenesteplanen for 2025 
 
Viktig med god organisering rundt kirkekaffen. 
 

 

56/24 Evaluering av jubileet 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 19.09.2024 56/24 

 
 
Saksorientering 
Engehaugen kirkes 30 års jubileum foregikk som planlagt 28.august. Feiringen 
opplevdes som vellykket, med god innsats fra menighetsrådet og frivillig. Det ble 
hyggelige tilbakemeldinger fra flere av de oppmøtte.   
 
Gregers Lund og Jon Lotterud sto for musikalske innslag og ble honorert med hver 
sin blomsterbukett.  
 
Det ble etterbestilt en kake ekstra, fra Kjelstad Bakeri, dette da det ble flere påmeldte 
siste uken. Det viste seg at de som fikk invitasjonen sendt via post (postlagt 
6.august), ikke mottok denne før både dager og dagen før jubileet. 
 
Menighetens frivillig, Torolf Offerdal, gjorde en veldig god jobb, han fikk sponset 
varer både fra Kiwi Hunndalen og Kiwi Strandgata i Gjøvik. Han bidro også under 
hele arrangementet på kjøkkenet. Puls sponset med glutenfrie lomper. 
 
Det ble først anslått at det ville komme 50 personer, men det ble ca.70 som møtte 
opp. Det ble likevel nok med wienerpølser, kaker og popcorn.  
 
Kostnader mot underlag:     

Porto innbydelse 414,- 
Marsipankake Kjelstad 760,- 
Marsipankake Puls 2 stk. 1180,- 
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Brus, twist, wienerpølser, popcorn, beger og olje 1182,- 
Blomster 300,- 
Totalt kr  3836,- 

 
Takkeoffer gikk til Misjonsalliansen Brasil og det kom inn kr 3 989,- 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
-------- 
 
En kjærkommen hilsen kom på e-post 25.august, men ble ikke formidlet før jubileet: 
Kjære Engehaugen menighetsråd 
Først vil jeg takke så mye for innbydelsen. Så må jeg beklage at jeg den onsdagen er 
opptatt på annet hold som jeg ikke kommer utenom. 
Derfor må jeg melde avbud samtidig som jeg ønsker dere all Guds velsignelse over 
dagen og fremtiden 
Hilsen Stein Ovesen 
 
Forslag til vedtak 
 
Engehaugen menighetsråd evaluering jubileet: 
 
Møtebehandling 

Menighetsrådet drøftet saken på bakgrunn av saksfremlegget. Kostnaden for dagen 
nevnes som svært liten. 
Vedtak  

Engehaugen menighetsråd sier seg godt fornøyd med feiringen av jubileet. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

57/24 Evaluering konfirmasjon 2024 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 
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1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 19.09.2024 57/24 

 
Saksorientering 
Konfirmasjonsgudstjenestene i Engehaugen gjennomføres 14.- og 15.september, 
etter at sakspapirene sendes ut. Det kan være fornuftig med en kort evaluering av 
dagene.  
 
Planlagt opplegg: 
14.september kl.1000, 6 konfirmanter, Grethe Holm kappeansvarlig  
14.september kl.1200, 10 konfirmanter, Aud Berit Fjordheim kappeansvarlig  
14.september kl.1400, 9 konfirmanter, Tone Glimsdal Johansen kappeansvarlig 
15.september kl.1100, 3 konfirmanter, Merete J. Marcussen kappeansvarlig  
 
Gripekors-smykke deles ut til konfirmantene. 
Finn Rønning er kirkevert. Holder det med en vert ved den enkelte gudstjenesten? 
 
Elisabeth Sandnes synger i konfirmasjonen. 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Engehaugen menighetsråd gjør følgende evaluering av konfirmasjon 2024: 
 
Møtebehandling 

Det ble avtalt at Tone Glimsdal Johansen også var kappeansvarlig kl.1400 på 
lørdagen. 
Kl.1200 på lørdag var det 10 konfirmanter og kirken fyltes med 181 personer. 
 
Det må kopieres opp flere programmer neste år, de fleste tar med seg dette hjem. 
Flere program ble kopiert opp i kirka. 
 
Saksbehandler bestiller gripekorssmykke til konfirmantene for 2025, det er igjen 27 
smykker 
 
Vedtak  

Engehaugen menighetsråd gjør følgende evaluering av konfirmasjon 2024: 
Viktig at tidspunkt for oppmøte presiseres for kappeansvarlige, dette slik at de er på 
plass før konfirmantene kommer.  
 
Menighetsrådsleder, Kjetil Weyde, kjøper Twist-poser og leverer som takk til hver av 
de frivillige, Merete J. Marcussen, Tone Glimsdal Johansen, Grethe Holm og Finn 
Rønning 
 
Saksbehandler bestiller gripekorssmykke til konfirmantene for 2025 

58/24 Høring - Strategi for Hamar bispedømmeråd 2025 - 2029 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 19.09.2024 58/24 
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Saksorientering 
En representant fra menighetsrådene i bispedømme ble invitert til bispegården i mai i 
år for å bli med i prosessen om strategi for Hamar bispedømme. Fra Engehaugen 
stilte Aud Berit Fjordheim. Her skulle det trekkes frem hva man mener er viktig for 
bispedømme å prioritere i årene fremover. På møtet ble administrasjonens arbeid 
presentert, «Hvem er vi i Innlandet (og Lunner)», samt forslaget til 4 av FNs 
bærekraftsmål som bispedømmet ønsker å prioritere i 2025 – 2029.  
 
I høringsperioden er også øvrige prester, proster, tillitsvalgte, kirkevergelag og 
diverse utvalg gitt anledning til å uttale seg. 
 
Forslaget som ligger vedlagt er med dette laget på bakgrunn av innspill fra ansatte 
og folkevalgte i Hamar bispedømme, og er bygd på strategi for Den norske kirke 
2022-2029 
 
Skjema for høringssvar ligger vedlagt. Det er 13 spørsmål med svaralternativene 
som i hovedsak er disse: 

• Vi støtter forslaget 

• Vi har ingen spesielle meninger om denne 

• Vi har kommentarer 

Rådet bes om å lese seg gjennom sidene som er vedlagt i høringsversjonen til 
møtet, det skal være overkommelig, med korte avsnitt, skjema og bilder.  
 
Høringsfristen er satt til 3.november.  
 
 
Forslag til vedtak 
 
Engehaugen menighetsråd vedtar å svare på høringen for strategi i Hamar 
bispedømmeråd 2025-2029 i møtet, saksbehandler sender svarene innen 
høringsfristen 3.november 
 
Møtebehandling 

Rådet ønsker å bruke mer tid og utsetter saken til oktobermøtet. 
Vedtak  

Engehaugen menighetsråd vedtar å svare på høringen for strategi i Hamar 
bispedømmeråd 2025-2029 i møtet 24.oktober. 
 
Aud Berit Fjordheim fører saken i møtet. 

59/24 Ikon til Engehaugen kirke 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 19.09.2024 59/24 
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Saksorientering 
 

 

 

OSSAMA MOSSLEH VIL HA IKON-UTSTILLING 
I ENGEHAUGEN KIRKE ONSDAG 18.SEPTEMBER KL. 17 
 
Utklipp fra PR for utstillingen 
 
Jeg har i lengre tid ønsket meg et ikon i Engehaugen kirke. Nå kommer Ossama Mossleh og 
har salgsutstilling med ca. 40 ikoner som han har malt.  
 
Hva er et ikon: Det teologiske grunnlaget for ikonene er inkarnasjonen, at Gud ble 
menneske. Ved å bli menneske ble Gud også avbildbar. Mens forholdet mellom ikonene og 
Jesu jordiske skikkelse er basert på likhet, er det ulikheten som dominerer forholdet mellom 
Kristus-ikonene og Jesus som Gud i en herliggjort skikkelse. Den unndrar seg direkte 
fremstilling i bilder. Maria, Guds mor, englene og kirkens hellige menn og kvinner avbildes på 
ikonene i kraft av sin likhet med Kristi forbilde. Slik blir billedveggens ikoner et sanselig bilde 
av den guddommelige virkeligheten som gjøres nærværende gjennom gudstjenesten. Kilde: 
Store norske leksikon på nett. 
 
Tankegangen med et ikon er at ikonet ser på betrakteren, ikke jeg som ser på ikonet.  
 
Om Ossama Mossleh står det i informasjon til utstillingen: Ossama Mossleh er født i Syria i 
1970. Hans skoleveg gikk i «den gate som kalles den rette». Som ung ble han nær venn 

https://snl.no/inkarnasjon
https://snl.no/Maria_-_Jesu_mor
https://snl.no/engel
https://snl.no/gudstjeneste
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med Fader Paolo, italiensk jesuitt-munk, som hadde oppdaget et kloster i den syriske ørken. 
Klosteret, Mar Musa, er fra 500-tallet og lå delvis i ruiner da Fader Paolo oppdaget det 
omkring 1980. 
Han startet gjenoppbygging av klosteret og Ossama deltok på dugnad. Klosteret er nå i drift, 
men Fader Paolo mener man må være drept av IS. 
 
Ossama lærte ikonmaling av en eremitt i nærheten av Mar Musa. 
 
Krigen i Syria gjorde det umulig for familien å bli boende der. En vanskelig periode for 
familien ble det først å flytte til Libanon, deretter Italia og så til Tyskland hvor de nå bor. 
Ossama har hele tiden fortsatt å male ikoner. 
 
Ossama er nå ordinert til diakon i den Melkittisk Gresk Katolske kirke i Tyskland hvor 
Liturgien synges på arabisk. Ossama arbeidet som musikk-lærer i Damaskus før de måtte 
flytte fra Syria. 
 
 
Jeg ønsker at vi skal kjøpe inn et av ikonene som Ossama har malt. Både Hunn kirke og 
Gjøvik kirke har ikoner i sine kirkerom.  
Så må vi søke biskopen i Hamar om å få lov å henge det opp i kirkerommet.  
 
Mitt forslag er til venstre for orgelet, på den hvite flaten hvor det ikke er noe. (høyere enn 
ventilasjonshullene) 
 
 
Kostnadsramme – maks kr. 10.000. Vi har fått en gave på kr. 3.000 fra Liv Aarvik, som kan 
brukes, i tillegg til disposisjonsfond. Ossamas ikoner ligger i prisklasse 3.500 og 18.000) 
Valg av motiv – det kan vi være flere om å mene noe om. Utstillingen har vært når 
menighetsrådet har sitt møte. Jeg kan ta noen bilder av mulige «kandidater».  
 
 
10.9.24 
Mvh Jens Reidar Antonsen, sokneprest 
 

 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Engehaugen menighetsråd vedtar å gjøre/ ikke gjøre innkjøp av ikon-bilde malt av 
Ossama Mossleh. Bildet er ønsket hengt i kirkerommet. 
 
Prisramme kr      ,-  som inndekkes av «prosjekt» fond  
 
Saksbehandler sender vedtaket, kopi av aktuelt bilde og søknad via kirkeverge, Line 
Langseth Bakkum.   
 
Møtebehandling 

Sokneprest, Jens Reidar Antonsen, legger frem saken og viser frem ønsket bilde. 
Bilde får mye ros. Rådet har befaring i kirkerommet for å se hvordan bildet kan ta seg 
ut på veggen. Vil egen belysning gjøre seg over bilde? Bilde opplevdes lite for den 
hvite veggen.  
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Et større ikon-bilde vil trolig være vanskelig å få godkjent  
 
Vedtak  

Engehaugen menighetsråd vedtar å ikke gjøre innkjøp av ikon-bilde malt av Ossama 
Mossleh. 
 
Menighetsrådet jobber videre med tanke på annen kirkekunst. 
 
 

 
Orienteringssaker 

60/24 Orienteringer september 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 19.09.2024 60/24 

 
 
 
 
Saksorientering 

• Sokneprest, Jens Reidar Antonsen, har vært i kontakt med Liv Aarvik angående 
pengegaven. Det formidles at pengene kan brukes som rådet ønsker.  

• Minner om TV-gudstjenesten i Gjøvik kirke 29.september 

• Menighetsrådet bes om å spørre frivillige om å være bladbærer for roden etter Kari 
Bakke, fra senest 2025, men gjerne tidligere. Totalt 160 blader, 4 ganger i året, og 
det er ønskelig at det forblir en rode. Om behov, blir dette sak i senere møte. 

o Jutulstien 
o Tryms veg 
o Nordbyvegen 
o Nornevegen 
o Njåls veg 

Tas med som sak i oktober 
• Smørekniver på kjøkkenet 

o Det er tidligere meldt at det er for få kniver på kjøkkenet, men saken har blitt 
liggende etter at det har gikk ut et spørsmål om noen kan ha lånt noen. 

o Nylig var det et dåpsselskap med 40 personer som ga tilbakemelding til 
kontoret at det ikke var nok kniver i skuffen 

o Hvis ingen vet noe mer om knivene, oppfordres det til å telle over og eventuelt 
gjøre et innkjøp.  

o Kan tas med som sak for vedtak i oktober. 

Diddi Regine Myrland ser over behovet for kniver og diverse og gjør 
innkjøp hos Marita Stiftelsen 

 
Forslag til vedtak 
 
Sakene tas til orientering. 
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Møtebehandling 

 
Menighetsrådet fikk i dag videresendt følgende e-post fra fellesrådsleder, Dag 
Landmark:  
«Hei! 
 
Innkalling til møte i "komite for de tre sentrumsmenighetene i Gjøvik". 
 
Etter bispevisitasen fikk vi av biskop Ole Kristian en oppgave om å se på 
samarbeidsmuligheter for de tre sentrumsmenighetene, Engehaugen, Gjøvik og 
Hunn. 
Fellesrådet fulgte opp dette i sitt siste møte der de oppfordret de tre menigheter til å 
oppnevne tre personer, fortrinnsvis leder, nestleder og en representant til fra hver 
menighet til en komite. Gjøvik og Hunn har utnevnt representanter. Denne 
henvendelse går i denne omgang til disse, pluss leder av Engehaugen som bes om å 
se om han kan få med en eller flere fra Engehaugen til første møte. 
Jeg har avklart med kirkeverge Line at hun er sekretær for komiteen (i alle fall i en 
startfase). Som leder av fellesrådet tillater jeg meg å innkalle til første møte. 
 
I dette første møte som avholdes 
       onsdag 25. september fra kl. 18.30 
       på prestekontoret (varighet max 2 timer) 
 
vil vi sammen drøfte: 
- Hvordan vil vi arbeide? 
- Hva trenger vi av grunnlagsmateriale? 
- Trenger vi hjelp fra noen? 
- Hvordan og til hvem rapporterer vi? 
- Hva kan være en fornuftig fremdriftsplan? 
 
Jeg tar gjerne imot forslag om andre temaer. 
 
Med vennlig hilsen 
Dag» 
 
 
Vedtak  

Menighetsrådet eniges at følgende stiller opp i komiteen for de tre 
sentrumsmenighetene i Gjøvik, på kirkekontoret i onsdag 25.september kl,1800: 

• Kjetil Weyde 

• Aud Berit Fjordheim 

• Knut Jarle Lehre 
 

Kommentarer er skrevet i sort under saksorienteringene. 
Øvrige saker tas til orientering  
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Eventuelt 

• Menighetsrådsleder, Kjetil Weyde, kjøper en blomst ved kondolanse til Grethe Holm 

• Minner om at Ingvild Antonsen trer ut av Kulturutvalget i utgangen 2024 
o Aud Berit Fjordheim spør Solfrid Drogseth om hun kunne tenke seg oppgaven 

• Infotavlen 
o Er det tillat å reklame for sponsorer på skjermen? 
o Er det ønskelig fra rådet? 
o Sekretær sjekker saken med leverandør 


